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Գաղտնիության քաղաքականություն 

Անձնական տվյալների գաղտնիության սույն քաղաքականությունը (այսուհետ՝ Գաղտնիության 

քաղաքականություն) վերաբերում է բոլոր այն տեղեկատվությանը, որը Bars կայքը, որը գտնվում է 

https://bars.am/ հասցեով, կարող է ստանալ Օգտատիրոջ մասին՝ կայքից, ծրագրերից և կայքի 

արտադրանքներից օգտվելիս: 

1. ԸՆԴՀԱՆՈՒՐ ԴՐՈՒՅԹՆԵՐ 

1.1. Օգտատիրոջ կողմից Bars կայքի օգտագործումը նշանակում է սույն Գաղտնիության 

քաղաքականության և Օգտագործողի անձնական տվյալների մշակման պայմանների ընդունում: 

1.2. Գաղտնիության քաղաքականության պայմանների հետ անհամաձայնության դեպքում 

Օգտագործողը պետք է դադարեցնի օգտվել ընկերության կայքից: 

1.3. Այս Գաղտնիության քաղաքականությունը վերաբերում է միայն Bars կայքին: Կայքը չի 

վերահսկում և պատասխանատվություն չի կրում երրորդ կողմի կայքերի համար, որոնց 

Օգտագործողը կարող է մուտք գործել ընկերության կայքում առկա հղումների միջոցով: 

1.4. Կայքի ադմինիստրացիան չի ստուգում ընկերության կայքի Օգտագործողի կողմից 

տրամադրված անձնական տվյալների ճշգրտությունը: 

2. ԳԱՂՏՆԻՈՒԹՅԱՆ ՔԱՂԱՔԱԿԱՆՈՒԹՅԱՆ ԹԵՄԱ 

2.1. Սույն Գաղտնիության քաղաքականությունը սահմանում է Ընկերության կայքի 

ադմինիստրացիայի պարտավորությունները՝ չհրապարակել և ապահովել անձնական տվյալների 

գաղտնիության պաշտպանության ռեժիմ, որոնք Օգտագործողը տրամադրում է Կայքի 

ադմինիստրացիայի խնդրանքով ընկերության կայքում գրանցվելիս կամ Ապրանքը գնելու պատվեր 

կատարելիս: 

2.2. Սույն Գաղտնիության քաղաքականության համաձայն մշակման համար թույլատրված 

անձնական տվյալները տրամադրվում են Օգտատիրոջ կողմից՝ լրացնելով Bars կայքում ձևաթղթերը 

և ներառում են հետևյալ տեղեկությունները. 

2.2.1. Օգտատիրոջ ԱԱՀ 

2.2.2. Օգտատիրոջ կոնտակտային հեռախոսահամարը 

2.2.3. Օգտատիրոջ կողմից տրամադրված ցանկացած այլ տեղեկատվություն 
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3. ՕԳՏԱԳՈՐԾՈՂԻ ԱՆՁՆԱԿԱՆ ՏԵՂԵԿՈՒԹՅՈՒՆՆԵՐԻ ՀԱՎԱՔՄԱՆ ՆՊԱՏԱԿՆԵՐԸ 

3.1. Ընկերության կայքի ադմինիստրացիան կարող է օգտագործել Օգտատիրոջ անձնական 

տվյալները հետևյալ նպատակների համար՝ 

3.1.1. Օգտատիրոջ նույնականացումը, ով լրացրել է Ընկերության կայքում ծառայության գրանցման 

ձևը: 

3.1.2. Օգտատիրոջ հետ հետադարձ կապ հաստատելը, ներառյալ ծանուցումներ ուղարկելը, 

Ընկերության կայքի օգտագործման վերաբերյալ հարցումները, ծառայությունների մատուցումը, 

Օգտատիրոջ հարցումների և դիմումների մշակումը: 

3.1.3. Օգտագործողին արդյունավետ հաճախորդների և տեխնիկական աջակցության տրամադրում, 

եթե Ընկերության կայքի օգտագործման հետ կապված խնդիրներ առաջանան: 

4. ԱՆՁՆԱԿԱՆ ՏԵՂԵԿԱՏՎՈՒԹՅԱՆ ՄՇԱԿՄԱՆ ՄԵԹՈԴՆԵՐ ԵՎ ՊԱՅՄԱՆՆԵՐ 

4.1. Օգտատիրոջ անձնական տվյալների մշակումն իրականացվում է առանց ժամկետի, ցանկացած 

օրինական եղանակով, այդ թվում՝ անձնական տվյալների տեղեկատվական համակարգերում՝ 

օգտագործելով ավտոմատացման գործիքներ կամ առանց նման գործիքների օգտագործման: 

4.2. Օգտագործողը համաձայն է, որ կայքի ադմինիստրացիան իրավունք ունի անձնական տվյալները 

փոխանցել երրորդ անձանց՝ Բարս կայքում տեղադրված օգտատիրոջ պատվերը կատարելու համար: 

4.3. Օգտատիրոջ անձնական տվյալները կարող են փոխանցվել Հայաստանի լիազորված պետական 

մարմիններին միայն Հայաստանի օրենսդրությամբ սահմանված հիմքերով և կարգով: 

4.4. Անձնական տվյալների կորստի կամ բացահայտման դեպքում Կայքի ադմինիստրացիան 

Օգտագործողին տեղեկացնում է անձնական տվյալների կորստի կամ բացահայտման մասին: 

4.5. Կայքի ադմինիստրացիան ձեռնարկում է անհրաժեշտ կազմակերպչական և տեխնիկական 

միջոցներ՝ պաշտպանելու Օգտագործողի անձնական տվյալները չարտոնված կամ պատահական 

մուտքից, ոչնչացումից, փոփոխումից, արգելափակումից, պատճենումից, տարածումից, ինչպես նաև 

երրորդ անձանց այլ անօրինական գործողություններից: 

4.6. Կայքի ադմինիստրացիան՝ Օգտատիրոջ հետ միասին, ձեռնարկում է բոլոր անհրաժեշտ 

միջոցները՝ կանխելու Օգտատիրոջ անձնական տվյալների կորստի կամ բացահայտման հետևանքով 

առաջացած կորուստները կամ այլ բացասական հետևանքները: 

 

5. ԿՈՂՄԵՐԻ ՊԱՐՏԱԿԱՆՈՒԹՅՈՒՆՆԵՐԸ 

5.1. Օգտագործողը պարտավոր է. 

5.1.1. Տրամադրել տեղեկություններ անձնական տվյալների մասին, որոնք անհրաժեշտ են Bars 

կայքից օգտվելու համար: 

5.1.2. Թարմացրեք, լրացրեք տրամադրված տեղեկատվությունը անձնական տվյալների վերաբերյալ, 

եթե այս տեղեկատվությունը փոխվի: 

5.2. Կայքի ադմինիստրացիան պարտավոր է. 
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5.2.1. Օգտագործեք ստացված տեղեկատվությունը բացառապես սույն Գաղտնիության 

քաղաքականության 3-րդ կետում նշված նպատակների համար: 

5.2.2. Համոզվեք, որ գաղտնի տեղեկատվությունը գաղտնի է պահվում, չի բացահայտվում առանց 

Օգտատիրոջ նախնական գրավոր թույլտվության, ինչպես նաև չի վաճառում, փոխանակում, 

հրապարակում կամ բացահայտում այլ հնարավոր եղանակներով Օգտատիրոջ փոխանցված 

անձնական տվյալները: 

5.2.3. Նախազգուշական միջոցներ ձեռնարկեք Օգտատիրոջ անձնական տվյալների գաղտնիությունը 

պաշտպանելու համար՝ համաձայն այն ընթացակարգի, որը սովորաբար օգտագործվում է գոյություն 

ունեցող բիզնես գործարքներում այս տեսակի տեղեկատվությունը պաշտպանելու համար: 

5.2.4. Արգելափակել համապատասխան Օգտատիրոջը վերաբերող անձնական տվյալները 

Օգտատիրոջ կամ նրա օրինական ներկայացուցչի կամ անձնական տվյալների սուբյեկտների 

իրավունքների պաշտպանության լիազորված մարմնի դիմումի կամ խնդրանքի պահից՝ ստուգման 

ժամանակահատվածում, անվստահելի անձնականի հայտնաբերման դեպքում,տվյալներ կամ 

անօրինական գործողությունների դեպքում։ 

Privacy Policy 

This Personal Data Privacy Policy (hereinafter referred to as the Privacy Policy) applies to all information 

that the «Bars» website, located at https://bars.am/, can receive about the User while using the website, 

programs and products of the website. 

1. GENERAL PROVISIONS 

1.1. The User’s use of the «Bars», website means acceptance of this Privacy Policy and the terms of 

processing of the User’s personal data. 

1.2. In case of disagreement with the terms of the Privacy Policy, the User must stop using the company's 

website. 

1.3. This Privacy Policy applies only to the «Bars» website. The site does not control and is not responsible 

for third party sites that the User can access via links available on the company’s website. 

1.4. The site administration does not verify the accuracy of the personal data provided by the User of the 

company's website. 

2. SUBJECT OF THE PRIVACY POLICY 

2.1. This Privacy Policy establishes the obligations of the Administration of the company’s website to non-

disclose and ensure a regime for protecting the confidentiality of personal data that the User provides at the 

request of the Website Administration when registering on the company’s website or when placing an order 

to purchase Products. 

2.2. Personal data permitted for processing under this Privacy Policy is provided by the User by filling out 

forms on the «Bars» website and includes the following information: 

2.2.1. Full name of the User; 

2.2.2. User's contact phone number; 

https://bars.am/
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2.2.3. any other information provided by the User. 

3. PURPOSES OF COLLECTING USER’S PERSONAL INFORMATION 

3.1. The Administration of the Company’s website may use the User’s personal data for the purposes of: 

3.1.1. Identification of the User who filled out the form on the Company’s website to register for the service. 

3.1.2. Establishing feedback with the User, including sending notifications, requests regarding the use of the 

Company’s Website, provision of services, processing requests and applications from the User. 

3.1.3. Providing the User with effective customer and technical support if problems arise related to the use 

of the Company’s Website. 

4. METHODS AND TERMS OF PROCESSING PERSONAL INFORMATION 

4.1. The processing of the User's personal data is carried out without a time limit, in any legal way, 

including in personal data information systems using automation tools or without the use of such tools. 

4.2. The User agrees that the Site Administration has the right to transfer personal data to third parties in 

order to fulfill the User’s order placed on the «Bars» website. 

4.3. The User’s personal data may be transferred to authorized government bodies of Armenia only on the 

grounds and in the manner established by the legislation of Armenia. 

4.4. In case of loss or disclosure of personal data, the Site Administration informs the User about the loss or 

disclosure of personal data. 

4.5. The site administration takes the necessary organizational and technical measures to protect the User’s 

personal information from unauthorized or accidental access, destruction, modification, blocking, copying, 

distribution, as well as from other unlawful actions of third parties. 

4.6. The site administration, together with the User, takes all necessary measures to prevent losses or other 

negative consequences caused by the loss or disclosure of the User’s personal data. 

5. OBLIGATIONS OF THE PARTIES 

5.1. The user is obliged: 

5.1.1. Provide information about personal data necessary to use the «Bars» Website. 

5.1.2. Update, supplement the provided information about personal data if this information changes. 

5.2. The site administration is obliged to: 

5.2.1. Use the information received solely for the purposes specified in clause 3 of this Privacy Policy. 

5.2.2. Ensure that confidential information is kept secret, not disclosed without the prior written permission 

of the User, and also not sell, exchange, publish, or disclose in other possible ways the transferred personal 

data of the User. 

5.2.3. Take precautions to protect the confidentiality of the User's personal data in accordance with the 

procedure usually used to protect this type of information in existing business transactions. 
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5.2.4. Block personal data relating to the relevant User from the moment of application or request from the 

User or his legal representative or the authorized body for the protection of the rights of personal data 

subjects for the period of verification, in the event of detection of unreliable personal data or unlawful 

actions. 

 

 

Политика конфиденциальности 

Настоящая Политика конфиденциальности персональных данных (далее – Политика 

конфиденциальности) действует в отношении всей информации, которую сайт компании «Bars», 

расположенный по адресу — https://bars.am/, может получить о Пользователе во время 

использования сайта, программ и продуктов сайта. 

1. ОБЩИЕ ПОЛОЖЕНИЯ 

1.1. Использование Пользователем сайта компании «Bars» означает согласие с настоящей Политикой 

конфиденциальности и условиями обработки персональных данных Пользователя. 

1.2. В случае несогласия с условиями Политики конфиденциальности Пользователь должен 

прекратить использование сайта компании. 

1.3. Настоящая Политика конфиденциальности применяется только к сайту компании «Bars». Сайт 

не контролирует и не несет ответственность за сайты третьих лиц, на которые Пользователь может 

перейти по ссылкам, доступным на сайте компании. 

1.4. Администрация сайта не проверяет достоверность персональных данных, предоставляемых 

Пользователем сайта компании. 

2. ПРЕДМЕТ ПОЛИТИКИ КОНФИДЕНЦИАЛЬНОСТИ 

2.1. Настоящая Политика конфиденциальности устанавливает обязательства Администрации сайта 

компании по неразглашению и обеспечению режима защиты конфиденциальности персональных 

данных, которые Пользователь предоставляет по запросу Администрации сайта при регистрации на 

сайте компании или при оформлении заказа для приобретения Товара. 

2.2. Персональные данные, разрешённые к обработке в рамках настоящей Политики 

конфиденциальности, предоставляются Пользователем путём заполнения форм на Сайте компании 

«Bars» и включают в себя следующую информацию: 

2.2.1. ФИО Пользователя; 

2.2.2. контактный телефон Пользователя; 

2.2.3. любая другая информация, которую предоставил Пользователь. 

 

 

https://bars.am/
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3. ЦЕЛИ СБОРА ПЕРСОНАЛЬНОЙ ИНФОРМАЦИИ ПОЛЬЗОВАТЕЛЯ 

3.1. Персональные данные Пользователя Администрация сайта Компании может использовать в 

целях: 

3.1.1. Идентификации Пользователя, заполнившего форму на сайте Компании, для оформления 

услуги. 

3.1.2. Установления с Пользователем обратной связи, включая направление уведомлений, запросов, 

касающихся использования сайта Компании, оказания услуг, обработка запросов и заявок от 

Пользователя. 

3.1.3. Предоставления Пользователю эффективной клиентской и технической поддержки при 

возникновении проблем, связанных с использованием сайта Компании. 

4. СПОСОБЫ И СРОКИ ОБРАБОТКИ ПЕРСОНАЛЬНОЙ ИНФОРМАЦИИ 

4.1. Обработка персональных данных Пользователя осуществляется без ограничения срока, любым 

законным способом, в том числе в информационных системах персональных данных с 

использованием средств автоматизации или без использования таких средств. 

4.2. Пользователь соглашается с тем, что Администрация сайта вправе передавать персональные 

данные третьим лицам в целях выполнения заказа пользователя, оформленного на сайте компании 

«Bars». 

4.3. Персональные данные Пользователя могут быть переданы уполномоченным органам 

государственной власти Армении только по основаниям и в порядке, установленным 

законодательством Армении. 

4.4. При утрате или разглашении персональных данных Администрация сайта информирует 

Пользователя об утрате или разглашении персональных данных. 

4.5. Администрация сайта принимает необходимые организационные и технические меры для 

защиты персональной информации Пользователя от неправомерного или случайного доступа, 

уничтожения, изменения, блокирования, копирования, распространения, а также от иных 

неправомерных действий третьих лиц. 

4.6. Администрация сайта совместно с Пользователем принимает все необходимые меры по 

предотвращению убытков или иных отрицательных последствий, вызванных утратой или 

разглашением персональных данных Пользователя. 

5. ОБЯЗАТЕЛЬСТВА СТОРОН 

5.1. Пользователь обязан: 

5.1.1. Предоставить информацию о персональных данных, необходимую для пользования Сайтом 

компании «Bars». 

5.1.2. Обновить, дополнить предоставленную информацию о персональных данных в случае 

изменения данной информации. 

5.2. Администрация сайта обязана: 
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5.2.1. Использовать полученную информацию исключительно для целей, указанных в п. 3 настоящей 

Политики конфиденциальности. 

5.2.2. Обеспечить хранение конфиденциальной информации в тайне, не разглашать без 

предварительного письменного разрешения Пользователя, а также не осуществлять продажу, обмен, 

опубликование, либо разглашение иными возможными способами переданных персональных данных 

Пользователя. 

5.2.3. Принимать меры предосторожности для защиты конфиденциальности персональных данных 

Пользователя согласно порядку, обычно используемого для защиты такого рода информации в 

существующем деловом обороте. 

5.2.4. Осуществить блокирование персональных данных, относящихся к соответствующему 

Пользователю, с момента обращения или запроса Пользователя или его законного представителя 

либо уполномоченного органа по защите прав субъектов персональных данных на период проверки, 

в случае выявления недостоверных персональных данных или неправомерных действий. 

 

 

 


